
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 21. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AF

Vil ministeren oplyse, om ministeren er enig i holdningen om, at ældre borgere i fremtiden

skal vænne sig til, at de ikke kan få den samme hjælp som følge af den demografiske

udvikling med flere ældre? Der henvises til artiklen ”Einar på 92 er blind, syg og bange: “

Hvorfor kan jeg ikke komme på plejehjem”” fra Helsingør Dagblad den 13. januar 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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